
入场条款 | Admission Policy  

1. 为保障您的孩子的安全，在「童」乐坊内必须穿着防滑袜子。此外，所有进场成人均需穿着袜子。

For your children’s safety, anti-slip socks are required at the Galaxy Kidz Edutainment Center. All adults must also wear socks inside the facility.

2. “小淘淘工作坊”、“小淘淘实验室”及“小淘淘厨房”各项活动的名额先到先得，额满即止。

Activities at Wavey’s Studio, Wavey’s Lab and Wavey’s Kitchen are available on a first come, first served basis. 

3. 「澳門銀河™」的酒店住客可享免费单次入场两小时(包括一项活动)，每房限两位成人及两位小童。

Galaxy Macau™ hotel guests are entitled to a complimentary 2-hour admission (including one activity) for 2 adults and 2 kids per room. 

4. 6 岁或以下儿童必须全程由至少一名家长或监护人陪同。

Children of 6 years old and below must be accompanied by at least a parent or a guardian at all times.

投入"小淘淘"的缤纷世界，立即扫码预约活动!

Immerse in Wavey’s world, scan to book our activities now!










